
 

Zápis č. 11/2014 (108) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 1. 7. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, 
Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků 
(celkem 8 členů AS) 

Omluveni:  

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, 
Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., 
Monika Krištofová, DiS. 

Hosté: Ing. Miroslav Procházka, Ing. Jaroslav Kolařík 

 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2014 (107). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve Zlíně“. 

6. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské části AS FAI. 

7. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2014 (107). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Vystoupení ředitele KMZ Ing. Procházky. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve Zlíně“. 

7. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské části AS FAI. 

8. Různé. 

 
 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Dnešního zasedání se účastní také Ing. Procházka, ředitel KMZ, který 
vystoupí v bodu č. 4 a Ing. Kolařík, absolvent FAI, který představí, v rámci bodu č. 4, 
návrh Informačního systému na výdej minutek v menze na FAI. Zasedání se již 
nezúčastní Bc. Mašlan a Bc. Papica, kteří úspěšně ukončili studium na FAI a byli 
vyřazeni z řad studentů. 
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Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2014 (107).   

Dr. Matýsek informoval o elektronické komunikaci prod. Vaška týkající se reakce prof. 
Dostála na vystoupení prod. Vaška na zasedání AS FAI dne 23. 6. 2014. Proběhla 

diskuse, prof. Dostál upřesnil své výroky. Dr. Matýsek nezařadil požadavek prod. Vaška 
z výše uvedené elektronické komunikace do zápisu č. 10/2014 (107) dle Článku 19 

odstavce 5 Volebního a jednacího řádu AS FAI. Děkan Adámek doporučil dle Článku 19 
odstavce 2 Volebního a jednacího řádu AS FAI pro příště zasílání zápisů 
k připomínkování pouze členům AS FAI. Ostatním pracovníkům doporučil zasílat až 
konečnou verzi zápisu AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI 108/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 10/2014 (107) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 108/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 10/2014 (108) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Dr. Matýsek vznesl dotaz na děkana FAI týkající se kontaktování pror. Prokopové ve věci 
zrušení papírových indexů. 

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo dne 24. 6. 2014 
doručeno všem členům AS FAI elektronicky. Program byl doplněn o jeden bod.  

Návrh usnesení AS FAI 108/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 108 na tento program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2014 (107). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Vystoupení ředitele KMZ Ing. Procházky. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve 
Zlíně“. 

7. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské části AS FAI. 

8. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
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Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 108/2 

AS FAI jednomyslně schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 108 na 
tento program: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2014 (107). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Vystoupení ředitele KMZ ředitele KMZ Ing. Procházky. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve 
Zlíně“. 

7. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské části AS FAI. 

8. Různé. 

Ad 4) Vystoupení ředitele KMZ Ing. Procházky.  

Na dnešní zasedání AS FAI přijal pozvání Ing. Procházka, ředitel KMZ. Zástupce 

Komise pro ubytování a stravování Dr. Pekař shromáždil dotazy od zaměstnanců a 
studentů týkající se menzy na FAI a předložil je Ing. Procházkovi. Dotazy se týkaly 
kvality, množství a ceny jídel, struktury jídelníčku, dodavatelů surovin, certifikace 
KMZ. Dále padly dotazy týkající se efektivity práce. Ing. Procházka informoval o 
auditu stravovacích provozů a aktivitách KMZ zajišťujících soběstačnost KMZ. Dále 
v diskusi reagoval na další podněty z řad členů AS FAI a zodpověděl jejich dotazy. Po 
vystoupení Ing. Procházky představil Ing. Kolařík návrh Informačního systému na 

výdej minutek v menze na FAI. Proběhla krátká diskuse k představenému návrhu. Dr. 

Matýsek poděkoval oběma hostům za jejich příspěvky. Prezentace Informačního systému 
bude rozeslána členům AS FAI a řediteli KMZ.    

Ad 5) Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

Prod. Chramcov informoval o přijímacích zkouškách do DSP. Ke zkouškám se dostavilo 
26 zájemců, navrženo k přijetí bylo 25. Proběhne 2. kolo přijímacího řízení.  

Prod. Vojtěšek informoval o zápisech do 1. ročníků Bc. a Mgr. studia. Do Bc. je 
aktuálně zapsáno 287 studentů, v Mgr. oborech je přijato ke studiu 235 studentů. Zápis 
studentů Mgr. studia proběhne 15. 7. 2014. 2. kolo přijímacího řízení v Mgr. stupni 
proběhne pro většinu oborů s výjimkou Mgr. oboru Učitelství informatiky pro SŠ v 
prezenční formě studia a obory BTSM + IT v kombinované formě studia. V 
bakalářském stupni proběhne 2. kolo přijímacího řízení pro všechny obory s výjimkou 
oboru Informační technologie v administrativě, kde 2. kolo neproběhne. 

Děkan Adámek informoval o jednání o novém studijním oboru SWI, které proběhlo 30. 6. 
2014. Z jednání vyplynul závěr: Dr. Dulík a Dr. Šilhavý zpracují návrh nového 
studijního oboru, který bude limitován počtem studentům tak, aby nekonkuroval 
stávajícím studijním oborům. Doc. Jašek ve spolupráci s prof. Vaškem a Dr. 
Chramcovem přichystá návrh revitalizace stávajícího studijního oboru IŘT.   
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Ad 6) Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB ve 
Zlíně“. 

Návrh tohoto materiálu byl předložen na minulém zasedání AS FAI a byl projednán na 
společném zasedání EK a LK AS FAI. Zápis ze zasedání byl zaslán členům AS FAI 
elektronicky. Na tomto jednání se probraly možné alternativy výše stipendií a bylo 
konstatováno, že k větším úpravám dojít nemusí. Bude omezena horní hranice stipendií. 
Do materiálu bude doplněna klauzule o tom, že při neplnění povinností může být 
sníženo stipendium pod minimum. Byly zapracovány formální námitky děkana FAI. 
K tomuto materiálu byla ještě otevřena otázka vyplácení mimořádných stipendií 
v souvislosti s udílením ocenění za výjimečnou bakalářskou nebo diplomovou práci. 

Děkan FAI navrhuje zrušit konkrétní částky a nechat výši odměny na stipendijní komisi 
na základě momentální finanční situace FAI. Navržené změny budou projednány na 
zasedání LK AS FAI. Schválení předloženého materiálu po předkládací lhůtě proběhne 
elektronicky. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. Termín zasedání LK AS FAI 
bude upřesněn v bodu různé. 

 

Odchází Dr. Pekař. 

Ad 7) Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské části AS FAI.             
Návrh tohoto materiálu a návrh Organizačních pokynů pro přípravu a průběh 
doplňovacích voleb do studentské části AS FAI včetně návrhu volební komise byl 
předložen členům AS FAI elektronicky. Členové AS FAI neměli k předloženému 
materiálu žádné připomínky. 

Návrh usnesení AS FAI 108/3 

AS FAI vyhlašuje doplňovací volby do studentské části AS FAI na 2. a 3. 10. 2014.  

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 108/3 

AS FAI vyhlásil doplňovací volby do studentské části AS FAI na 2. a 3. 10. 2014. 

 

Návrh usnesení AS FAI 108/4 

AS FAI schválil návrh volební komise pro doplňovací volby do studentské části AS FAI 
pro funkční období 2012 – 2015 ve složení: JUDr. Štefka – UBI, předseda; Ing. Skočík – 
UEM; Ing. Mikulka – děkanát; Ing. Komínek – děkanát; Ing. Papež – DSP a Ing. 
Sehnálek – DSP.  

 

Proběhlo tajné hlasování. 

Hlasování 

JUDr. Štefka  – předseda   pro 7  proti 0 zdržel se 0 

Ing. Skočík  – člen    pro 7  proti 0 zdržel se 0 
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Ing. Mikulka  – člen    pro 7  proti 0 zdržel se 0 

Ing. Komínek  – člen    pro 7  proti 0 zdržel se 0  

Ing. Papež  – člen    pro 7  proti 0 zdržel se 0 

Ing. Sehnálek  – člen    pro 7  proti 0 zdržel se 0 

 

Usnesení AS FAI 108/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh volební komise pro doplňovací volby do 
studentské části AS FAI pro funkční období 2012 – 2015 ve složení: JUDr. Štefka – 
UBI, předseda; Ing. Skočík – UEM; Ing. Mikulka – děkanát; Ing. Komínek – 
děkanát; Ing. Papež – DSP a Ing. Sehnálek – DSP. 

 

Návrh usnesení AS FAI 108/5 

AS FAI schválil návrh Organizačních pokynů pro přípravu a průběh doplňovacích 
voleb do studentské části Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky.  

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 108/5 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Organizačních pokynů pro přípravu a průběh 
doplňovacích voleb do studentské části Akademického senátu Fakulty aplikované 
informatiky. 

 

Ad 8) Různé. 

 Svolání LK: Zasedání LK se bude konat dne 1. 7. 2014 v 15:30 hodin v zasedací 
místnosti U51/606 na Jižních Svazích. 

 Byla prodiskutována možnost nákupu záznamového audio zařízení. 

 Dr. Matýsek poděkoval senátorům Bc. Papicovi a Bc. Mašlanovi za jejich práci v AS 
FAI a popřál jim hodně štěstí v jejich dalším působení. 

 Termín a program dalšího zasedání AS budou oznámeny ve Svolání zasedání AS 
FAI. 

 
Ve Zlíně dne 9. 7. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


